

**Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska  
w dn. 22.05.2018 roku od godz. 12<sup>00</sup> do godz. 13<sup>30</sup>  
w sali nr 418 Urzędu Miejskiego w Dąbrowie Górniczej przy ul. Granicznej 21**

---

Obecni na posiedzeniu radni - zgodnie z listą obecności.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Z-ca Prezydenta Miasta – P. Damian Rutkowski

Naczelnik Wydziału Ekologii i Rolnictwa – P. Barbara Lubasz

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Drogownictwa – P. Arkadiusz Grządział

Z-ca Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – P. Iwona Dalach

Przedstawiciel firmy Zielone Oko – wykonawcy Programu Ochrony Środowiska – P. Krzysztof Okrański

Posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska przewodniczył Piotr Chałuda – Przewodniczący Komisji. Przewodniczący P. Chałuda na podstawie listy obecności stwierdził kworum i powitał wszystkich zebranych.

Przewodniczący P. Chałuda, ze względu na obecność autora Programu Ochrony Środowiska, zaproponował zmianę w kolejności tematyki posiedzenia i odczytał tematykę po zmianach:

1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
2. Opiniowanie projektów uchwał skierowanych do Komisji.
3. Informacja o stanie rolnictwa w gminie Dąbrowa Górnicza. Ilość gospodarstw rolnych, ich wielkość i wykorzystanie dotacji unijnych.
4. Priorytety do budżetu miasta na 2019 rok.
5. Sprawy wniesione, wolne wnioski.

Tematyka posiedzenia została przyjęta jednogłośnie.

**Ad. pkt 1**

Komisja zatwierdziła protokół BRM.0012.4.3.2018 z posiedzenia w dniu 27.03.2018r.

**Ad. pkt 2**

Przystąpiono do opiniowania projektów uchwał skierowanych do Komisji.

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla miasta Dąbrowa Górnicza do roku 2020 z perspektywą na lata 2021-2024 – druk nr 70

Naczelnik B. Lubasz powiedziała, że przyjęcie takiego programu jest obowiązkiem ustawowym oraz, że podlega opiniowaniu organów wyższego rzędu min. Zarządu Województwa. Zarząd Województwa prawdopodobnie w dniu dzisiejszym podejmie taką uchwałę, jeżeli nie będzie uchwały projekt trzeba będzie zdjąć z porządku sesji.

Radny J. Reszke powiedział, że Projekt był opiniowany w konsultacjach społecznych i nie ma jeszcze raportu z konsultacji.

Naczelnik B. Lubasz odpowiedziała, że raport z konsultacji został dzisiaj podpisany i uwagi radnego J. Reszke nie zostały uwzględnione, ponieważ nie jest to dokument tego rzędu, żeby wdawać się w takie szczegóły.

K. Okrasiński wyjaśniał zasady i szczegóły opracowania takiego programu. Podziękował za zgłoszone w konsultacjach uwagi, ale zaznaczył, że w projekcie nie ma miejsca na analizowanie konkretnych przypadków i problemów środowiskowych min. nielegalne wysypiska śmieci, nadmierna emisja pyłów, nadmierna emisja hałasu.

Radny E. Bober spytał czy w przypadku innych potrzeb, które na dzień dzisiejszy nie zostały określone, do projektu będzie można nanosić zmiany.

Naczelnik B. Lubasz odpowiedziała, że na tym polega elastyczność krótkookresowych programów, że w przypadku pojawienia się nowych problemów czy zmian przepisów prawa, można je modyfikować.

K. Okrasiński uzupełnił, że program nie stanowi zamkniętego katalogu działań na rzecz środowiska i nie zamyka dyskusji.

Radna K. Zagajska powiedziała, że odbiera coraz więcej sygnałów od mieszkańców o zwiększeniu hałasu, zwłaszcza w dzielnicy Ząbkowice; ul. Armii Krajowej, Związku Orła Białego, Kusocińskiego rozbudowują się tereny inwestycyjne w Tucznawie, coraz więcej osób tam dojeżdża co powoduje hałas i zapytała czy w programie zostało to uwzględnione.

Naczelnik B. Lubasz powiedziała, że równolegle zostaje opracowywany program ochrony przed hałasem, na który będzie osobna procedura i osobna uchwała.

W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący P. Chałuda poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania: 10-za, 0-przeciw, 1-wstrzym., Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Województwu Śląskiemu datacji celowej na wykonanie remontu i konserwacji ścieżek dydaktycznych: „Po rozlewiskach Białej Przemszy”, „Dolina Białej Przemszy” położonych na terenach Bagien Błędowskich w Dąbrowie Górniczej – druk nr 67

Naczelnik B. Lubasz powiedziała, że Park Krajobrazowy zwrócił się z prośbą o udzielenie dotacji na zakup materiałów do remontu urządzeń.

Radny Z. Łukasik spytał czy ścieżki: żółty i czerwony szlak, które wyglądają strasznie, są uwzględnione?

Naczelnik B. Lubasz odpowiedziała jakie obiekty były brane pod uwagę: przejścia przez bagna, wieże obserwacyjne, usunięcie niektórych drzew.

Radny Z. Łukasik spytał, czy Państwo to monitorujecie?

Naczelnik B. Lubasz odpowiedziała, że przegląd został zrobiony.

Radny Z. Łukasik spytał, czy przejście przez Przemszę, połączenie ścieżek, będzie zrobione i czy będzie można tam przejść, czy ścieżka od Eurokempingu będzie zrobiona?

Naczelnik B. Lubasz odpowiedziała, że odnowienie oznakowań szlaków jest ujęte oraz że ścieżką zajmują się Parki Krajobrazowe i dlatego dajemy dotację przykładowo na; zakup impregnatów, wymianę balustrad, kładki nad bagnami, impregnację ławek, impregnowanie ławostolów, impregnowanie tablic małych, montaż tabliczek, drewniane ławki, odnowienie i oznakowanie szlaków. Parki są otwarte na uwagi i nawet to, co nie było ujęte jest kwestią uzgodnienia.

Radny K. Woźniczka zasugerował by do Programu dopisać dwa szlabany przy moście, aby quady nie rozjeżdżały ścieżek, żeby nie można było wjechać do Przemszy oraz zwrócił uwagę na to, żeby zasypać dziury tłuczniem, bo nie ma możliwości przejazdu na rowerze.

Radny Z. Łukasik spytał czy jest pomysł na to w jaki sposób obniżyć poziom Przemszy i czy jest odpowiedź na pismo, czy wiemy co jest dalej? Przejście między jednym szlakiem a drugim, mostka nie ma, nikt nie może dzisiaj na ten szlak wejść.

Z-ca Prezydenta Miasta D. Rutkowski – to nie jest nasz teren, dlatego dotacja, możemy działać na zasadzie porozumień, wyspecyfikujmy co jeszcze ma być zrobione i będziemy rozmawiać ile możemy dołożyć. W czwartek będzie spotkanie z leśnikami, którzy mają swoje projekty, nic nie jest ani przesądzone ani zakończone. Powiedział, że jego zdaniem szlabany nie rozwiążą problemu quadów. Kwestia wody o której mówił Pan Łukasik jest kluczowa.

Naczelnik B. Lubasz powiedziała, że regulacja rzeki nie będzie wchodziła w grę bo jest to obszar chroniony, raczej można mówić o wzmocnieniu drogi.

Z-ca Prezydenta Miasta D. Rutkowski powiedział, że nanoszony piasek to jedno a bobry robią swoją rzecz.

Radny E. Bober powiedział, że jest potrzeba weryfikacji co zostało zrobione z poprzedniej dotacji oraz zaznaczył, że prace powinny być przygotowane przed sezonem i spytał czy w systemie gospodarczym już coś zostało zrobione przez Parki.

Naczelnik B. Lubasz powiedziała, że można zaprosić na Komisję Parki, że wszystko jest do uzgodnienia.

Radny K. Woźniczka powiedział, że przez Błędów nie da się przejechać, poprosił o przywiezienie paru wywrotek tłucznia i zasypania dziur.

Z-ca Prezydenta Miasta D. Rutkowski powiedział, że do tego terenu trzeba podejść w sposób odpowiedzialny, zarządcami tego terenu są również Lasy Państwowe i oni wykazują chęć spotkania. Powiedział: „My mówimy o większej części tego terenu nie tylko o kawałku lasu. Państwo mówicie tylko o mostku i drodze, a za tą drogą też są tereny”.

Radny Z. Łukasik powiedział, że Lasy Państwowe chcą zrobić drogę bo chcą ciąć i wywozić drzewa. „Chcemy tylko unormować kawałek drogi od Żołnierskiej do pierwszego przystanku, który jest na żółtym szlaku. To jest 200 – 300 metrów”. Zwrócił się z prośbą do Pana Prezydenta, żeby to co było obiecanie było zrobione.

Z-ca Prezydenta Miasta D. Rutkowski powiedział, że wszystko jest do ustalenia, wszystkich stron, które tam są.

Radny K. Dybich spytał, czy na czwartek jest umówione spotkanie z kolejną stroną gospodarującą tym obszarem i czy po zapoznaniu się z opiniami będą deklaracje i zostaną podjęte działania?

Z-ca Prezydenta Miasta D. Rutkowski odpowiedział, że oczywiście.

W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący P. Chałuda poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania: 11-za, 0-przeciw, 0-wstrzym., Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Miasta Dąbrowy Górniczej – druk nr 71

Naczelnik B. Lubasz przedstawiła główne zmiany dotyczące projektu:

- możliwość dofinansowania w budynku dwurodzinnym, gdzie każda rodzina zajmuje osobne lokale ale nie ma rozdzielności tych lokali, zapis został przedłożony do UOKiK i został zaakceptowany,

- nie ma potrzeby burzenia kominków, wystarczy, że zostaną one przebudowane w taki sposób, że nie będą umożliwiały spalania paliw stałych.

Radna K. Szaniawska spytała, czy umożliwimy tym, którzy już wcześniej brali dotację na wymianę pieca ubieganie się o wzięcie kolejnej dotacji na kolejną wymianę.

Z-ca Prezydenta Miasta D. Rutkowski powiedział, że zależało nam na tym, żeby nie wykluczyć mieszkańców, którzy już brali dotację, ale przez ten czas piec jest już poza normowy, żeby ich włączyć w możliwość wymiany, dlatego jest zapis mówiący o tym, że mimo iż korzystał z dotacji ale czas, technologia wykluczają z norm będą mieć szansę ubiegania się o dotację.

Naczelnik B. Lubasz odczytała zapis.

Radny E. Bober spytał o możliwość ubiegania się o dotację osób fizycznych prowadzących działalność gospodarczą.

Naczelnik B. Lubasz odpowiedziała, że tutaj wyłączamy, nie może to stanowić pomocy de minimis, tam gdzie jest działalność gospodarcza nie dotujemy, dotujemy tylko lokale mieszkalne. Jeżeli w budynku jest taka działalność pomniejszamy o ten procent tej powierzchni.

Z-ca Prezydenta Miasta D. Rutkowski powiedział, że sprawdzaliśmy ten zapis w UOKiK-u i dostaliśmy informację, że trzeba ten zapis o pomocy w działalności gospodarczej wyłączyć. Nie usprawiedliwia to nikogo przed paleniem śmieciami czy odpadami, to już jest karalne i Straż Miejska ma do tego mandat, żeby przeprowadzać kontrole.

Radny E. Bober powiedział, że nie wszystko da się wyłapać, druga sprawa, że mają kiepskie piece i palą węglem, są też różne klasy węgla i emisja jest taka a nie inna.

Naczelnik B. Lubasz odpowiedziała, że tym się zajmuje uchwała antysmogowa Województwa Śląskiego, która jako prawo miejscowe określiła terminy wyeliminowania starych, poza klasowych pieców, jak i stosowania paliw, które zostały wyeliminowane obecnie. Jest to problem powszechnie występujący w naszym regionie i w całej Polsce. Mają być przyjęte systemowe rozwiązania przez Rząd.

Radny E. Bober powiedział, że chcieliby, byliby zainteresowani zmianą, ale nie mają możliwości.

Z-ca Prezydenta Miasta D. Rutkowski powiedział, że poszło takie zapytanie do UOKiK-u żeby być zgodnie z prawem, dostaliśmy odmowną odpowiedź. „Miałem okazję rozmawiać z Panem Piotrem Woźnik, to jest pełnomocnik Premiera, dotyczącym termomodernizacji i całego programu Czyste Powietrze, Dąbrowa jest w tym projekcie jako jeden z 33 miast najbardziej zanieczyszczonych na liście WHO. Globalnie może nas zmusić ekonomia, rozmawiałem z pełnomocnikiem, aby rozmawiali ze swoimi spółkami Skarbu Państwa, PGNiG, TAURON, żeby pomyśleć o zmianie podejścia co do ceny za paliwa gazowe i energię elektryczną, jak sobie poradziła np. Słowacja”.

Radny J. Reszke spytał dlaczego utrzymano różnicę w poziomie dotacji pieców na ekogroszek i pieców gazowych?

Naczelnik B. Lubasz odpowiedziała, że z tych powodów, o których tutaj mówimy.

Radny J. Reszke powiedział, że koszty opalania gazem są dużo wyższe i w ten sposób dotacje są przeznaczone dla osób zamożnych.

Radny R. Kazimirski powiedział, że nie zgodzi się z radnym Reszke, pierwszą zasadą przy ogrzewaniu gazowym jest przeprowadzenie termomodernizacji budynku.

Z-ca Prezydenta Miasta D. Rutkowski powiedział, że doświadczenia, które mają w programie ograniczenia niskiej emisji pokazują, że ponad 90% osób wybiera piece gazowe.

Radny S. Żmudka spytał, czy jeżeli wymieni kocioł węglowy na gazowy to musi zlikwidować też kominek, gdzie opalany jest drzewem.

Naczelnik B. Lubasz odpowiedziała, że można go zostawić, jeżeli zostanie odcięty od przewodów kominowych.

W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący P. Chałuda poddał pod głosowanie projekt uchwały. W wyniku głosowania: 11-za, 0-przeciw, 0-wstrzym., Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

### **Ad. pkt 3**

Przewodniczący P. Chałuda poinformował, iż członkowie Komisji otrzymali na piśmie materiał na temat: Informacji o stanie rolnictwa w gminie Dąbrowa Górnicza. Ilość gospodarstw rolnych, ich wielkość i wykorzystanie dotacji unijnych.

Naczelnik B. Lubasz powiedziała, że informacja jest szczegółowa, przy jej sporządzeniu zasięgalismy opinii Agencji Restrukturyzacji. Generalnie rolnictwo w naszym mieście ma tendencję spadkową, będziemy dalej kultywować tradycje związane z rolnictwem, szczególnie Koła Gospodyń Wiejskich.

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący P. Chałuda poddał pod głosowanie przyjęcie informacji. W wyniku głosowania: 11-za, 0-przeciw, 0-wstrzym., Komisja pozytywnie zaopiniowała informację.

### **Ad. pkt 4**

Przewodniczący P. Chałuda powiedział, że do dziś nie wpłynęły od radnych żadne priorytety, po czym przedstawił propozycje Komisji. Przewodniczący P. Chałuda przypomniał, że jest jeszcze możliwość przekazania swoich priorytetów do Komisji Budżetowej do dnia 30 maja.

Radna R. Solipiwo powiedziała, że przy punkcie o zwiększeniu środków powinny być ujęte jeszcze ulice znajdujące się w tzw. zielonych terenach.

Przewodniczący P. Chałuda powiedział, że prosi o złożenie na piśmie do Komisji Budżetowej, na pewno będzie to uwzględnione.

Radny E. Bober powiedział, że budowa drogi łączącej Ratanice z miastem Dąbrowa Górnicza powinna być realizowana w pierwszym punkcie. Dodatkowo chciałbym zgłosić jako priorytet remont ulic i chodników przy ulicach Szkolna, Kondratowicza, W. Pola, Piwowara, Starzyńskiego.

Przewodniczący P. Chałuda powiedział, że prosi o złożenie na piśmie do Komisji Budżetowej priorytety osobiste.

Naczelnik A. Grządziel powiedział, że w chwili obecnej realizujemy projekt przebudowy drogi Letnia, Ratanice i Kazimierzowska. Termin realizacji tego zadania projektowego kończy się w tym roku.

Radna K. Zagajska powiedziała, że prosi, aby były to priorytety z Komisji: budowa ciągów pieszych w rejonie ulicy Ujejskiej, Konstytucji, Al. Zwycięstwa, Z. Różyckiego, przebudowa geometrii skrzyżowania ul. Ujejska, Al. Zwycięstwa i Konstytucji. Budowa drogi Europejska, Słoneczna, Jaskółcza, Zagrabie, Stawowa, Gruntowa, Makowa. Zabezpieczenie środków na szlaki wokół Pogorii IV i II.

Przewodniczący P. Chałuda powiedział, że prosi o złożenie na piśmie. Jeżeli priorytety skierowane byłyby do Komisji przed dniem dzisiejszym byłyby to priorytety Komisji. Poprosił o składanie priorytetów na piśmie i zapewnił, że będą dołączone do priorytetów wcześniej przedstawionych.

Radny J. Reszke powiedział, że problemem jest to, że priorytety przechodzą z roku na rok i podał przykład przy ulicy Łuszczaka, Transportowej. Przypomniął o obietnicy Pana Prezydenta o powstaniu przed dworcem w Strzemieszycach drogi dzielnicowej, poprosił o włączenie tego do działań inwestycyjnych, aby wspomóc budżet obywatelski.

Z-ca Prezydenta Miasta D. Rutkowski powiedział, że Wydział Organizacji Pozarządowych zleca projekt zagospodarowania tego terenu, będzie on konsultowany z mieszkańcami. W pobliżu tego terenu jest przygotowywana inwestycja z PKP TLK dążąca do tego, aby połączyć przejście z komunikacją z jedną stroną Strzemieszyc z drugą poprzez połączenie tunelu. Nowoczesne przejście wraz ze strefami parkingowymi.

W związku z brakiem dalszych priorytetów, Przewodniczący P. Chałuda poddał pod głosowanie przyjęcie przedstawionych priorytetów. W wyniku głosowania: 10-za, 0-przeciw, 1-wstrzym., Komisja przyjęła priorytety.

#### **Ad. pkt 5**

Radny E. Bober powiedział, że został poproszony o przekazanie informacji na temat przedsiębiorcy z ulicy Hotelowej w Strzemieszycach, który powoduje hałas, prosba do Prezydenta o interwencję.

Naczelnik B. Lubasz powiedziała, że było tam przeprowadzonych wiele kontroli, nie było tam przetwarzanych żadnych odpadów w tym okresie. Organy wydały już decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach, mieszkańcy się odwołali. Powiedziała, że jest konflikt między mieszkańcami a przedsiębiorstwem.

Radny E. Bober powiedział, że trudno się dziwić konfliktowi, jeżeli przy mieleniu asfaltu jest hałas, pył, zadyminienie.

Radny J. Reszke powiedział, że jest to temat, który podnosi od 4 lat. Mieszkańcy pisali kilkadziesiąt skarg. Przed kontrolą ten przedsiębiorca wywoził kruszarkę, wszystkie kontrole wykazują, że nic tam się nie dzieje. Powiedział, że: „My jako Stowarzyszenie się odwołaliśmy i SKO skierowała sprawę do ponownego rozpatrzenia przez Prezydenta Katowic. Firma ta nie ma żadnych decyzji, które pozwalałyby na prowadzenie takiej działalności”.

Naczelnik B. Lubasz powiedziała, że może obiecać, że będzie kolejna kontrola ze strony Urzędu i wystąpi do WIOŚ o ponowną kontrolę.

Radna R. Solipiwo przekazała prośbę mieszkańców Ujejsca dotyczącą ul. Olimpijskiej - od skrzyżowania z ul. Mieszka I do firmy, która prowadzi kurniki w lesie. Mieszkańcy zwrócili uwagę na bardzo zły stan drogi, która prowadzi do lasu.

Radny K. Woźniczka powiedział, że parę miesięcy temu zgłaszał potrzebę wyczyszczenia i pomalowania barierki na potoku Błędowskim, barierki na moście wyglądają bardzo źle. Poza drogą Żołnierską są jeszcze rowy, których stan techniczny jest taki, że w przypadku większych opadów woda tymi rowami nie popłynie, zamulone są rowy do wysokości przepustów, prosba o wyczyszczenie rowów. Mieszkańcy Strzemieszyc zgłosili, że na ul. Strzemieszyckiej leżą kupki trawy i załęgło się robactwo, prosili żeby zrobić z tym porządek - Strzemieszycka od strony Sławkowa. Mieszkańcy prosili również o podcięcie drzew, które tam rosną.

Radna K. Zagajska powiedziała, że zgłaszała w kwietniu sprawę na Wygielzowie, przepust na ul. Relaksowej i spytała czy został zrobiony? Miał być montaż wygrodzieniem segmentowym. W odpowiedzi dostała informację, że będzie to zakończone w miesiącu maju.

Naczelnik A. Grządziel powiedział, że jest to zabezpieczone, zlecone do realizacji.

Radny J. Reszke powiedział, że jeśli chodzi o robactwo przy Strzemieszyckiej są to krocionogi w dużej ilości. Mieszkańcy sami sobie nie poradzą z krocionogami i te opryski, które były w tamtym roku pomogły. Przytoczył informację od Urzędu do mieszkańca i powiedział, że nie może być tak, że Urząd prawie po miesiącu przekazuje mieszkańcowi, żeby wystąpił do innego wydziału.

Z-ca Prezydenta Miasta D. Rutkowski powiedział, że problem występowania krocionogów jest stale monitorowany, zajmuje się nim Centrum Zarządzania Kryzysowego. Nie ma tam sytuacji, która byłaby podobna do roku ubiegłego, jeśli taka sytuacja wystąpi firma jest w stanie w ciągu 3 dni takie opryski wykonać.

Radny J. Reszke powiedział, że ma jeszcze jeden temat, chodzi o teren obok toru motokrosowego na Zakawiu, wysokość odpadów sięga 4 metry od linii wysokiego napięcia. Powiedział, że na temat tego wysypiska interweniował kilka razy, jest to teren miejski, był nakaz usunięcia odpadów, miasto się odwołało i spytał na jakim etapie to jest?

Z-ca Prezydenta Miasta D. Rutkowski powiedział, że teren ten należy do Arcelor-Mittal, Straż Miejska była na tym miejscu, postępowanie było prowadzone, problemu już nie ma, ktoś zareagował.

Radny S. Żmudka zadał pytanie do Pani Naczelnik odnośnie Hallerczyków i pożaru w tej części dzielnicy, środki chemiczne pewnie jeszcze są, na jakim etapie jest załatwianie sprawy? Powiedział, że zdaje sobie sprawę, że to teren prywatny nie Urzędu, ale jakieś naciski powinny być.

Z-ca Prezydenta Miasta D. Rutkowski powiedział, że po pożarze teren został zabezpieczony, zostały wysypane sorbenty, maty, które ograniczyły ten teren i możliwość dalszego rozprzestrzeniania się tego pożaru i wycieku. Po akcji PSP ten teren został zabezpieczony taśmami, luki w ogrodzeniach też zostały zabezpieczone. Powiedział, że zwrócili się do właścicieli terenu z prośbą o uprzątnięcie.

Naczelnik B. Lubasz powiedziała, że jest tam problem z wieloma właścicielami.

Radny S. Żmudka zadał pytanie o wykaszanie rzeki Trzebyczka, czy jest możliwość dofinansowania ze strony miasta.

Naczelnik B. Lubasz odpowiedziała, że nie ma wniosku o dofinansowanie od Wód Polskich.

Radna K. Zagajska skierowała prośbę do Prezydenta, żeby pamiętać o dzielnicy Ząbkowice przy akcji zwalczania krocionogów. Szczególnie ul. Zacisze. Powiedziała również, że mieszkańcy zgłosili, że przy skrzyżowaniu ul. Ujejska, Al. Zwycięstwa i Konstytucji lustro się osunęło i nie spełnia swojej roli.

Na tym Przewodniczący P. Chałuda zakończył posiedzenie Komisji.

Przewodniczący  
Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska

Piotr Chałuda